

農業部所屬動植物繁殖材料轉移同意書
MATERIAL TRANSFER AGREEMENT
MINISTRY OF AGRICULTURE (MOA)

11207ckw(01)

(一) 輸出之動植物繁殖材料限使用於原申請研究目的之學術用途，不得使用於商業或其他用途。

1. The material shall only be used for academic research, and shall not be used for commercial or profit making purposes.

(二) 本部為該動植物繁殖材料之所有權人，並享有智慧財產權；且輸出使用者不因本會提供之動植物繁殖材料享有任何權利。

2. The material shall remain the intellectual property of MOA; Ownership of the material resides with MOA; Recipient shall not possess any property rights of using the material provided by MOA.

(三) 未經本部事先書面同意，輸出使用者不得進行任何可能影響本會權利之試驗，及不得申請任何專利許可或其他財產權。

3. Recipient shall not conduct any research which might affect the rights of MOA without written permission and agreement from MOA; recipient shall not apply for any patents or property rights of using the material provided by MOA.

(四) 由本部提供之動植物繁殖材料所產生之衍生品種(系)或繁殖材料，應無償提供本部使用。

4. Any new varieties (lines) generated from the material provided by MOA, MOA has rights to use the derived varieties without paying any additional fees.

(五) 提供材料清單。

5. LIST OF MATERIALS PROVIDED

Serial No.	Scientific Name	Accession Name	Identifier
1.			

申請者同意上述條文內容。

The applicant agrees the terms and conditions that were listed as above:

申請人姓名及簽名 Applicant's name and signature

申請人所屬機關名稱，機關用印或機關負責人簽名 Applicant's organization name, the organization's stamp or organization leader's signature

日期(年月日) Date(yyyy/mm/dd) :

請寄：「中華民國台灣台中市 413 霧峰區中正路189 號國家作物種原中心」
Please mail to: National Plant Genetic Resources Center, No.189, Zhongzheng Rd.,
Wufeng Dist., Taichung City 413, Taiwan (R.O.C.)

Website: <https://www.npgrc.tari.gov.tw/>